

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT ON MOTION

OTTAWA, 19/11/97. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING MOTION.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR REQUÊTE

OTTAWA, 19/11/97. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LA REQUÊTE SUIVANTE.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

24752 **MICHAEL FEENEY - v. - HER MAJESTY THE QUEEN** (Crim.)(B.C.)

CORAM: The Chief Justice and L'Heureux-Dubé, Sopinka,
 Gonthier, Cory, McLachlin, Iacobucci and Major JJ.

The motion is granted. The stay of the judgment ordered by this Court on June 27, 1997 is extended to December 19, 1997 or, in the alternative, to the day Bill C-16 (*An Act to amend the Criminal Code and the Interpretation Act (powers to arrest and enter dwellings)*) receives Royal Assent if this occurs prior to December 19, 1997.

La requête est accueillie. Le sursis d'exécution ordonné par notre Cour le 27 juin 1997 est prolongé jusqu'au 19 décembre 1997 ou jusqu'à la date de la sanction royale du projet de loi C-16 (*Loi modifiant le Code criminel et la Loi d'interprétation (arrestation et entrée dans les habitations)*) si cet événement survient avant le 19 décembre 1997.
